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SVET STARŠEV 
 

ZAPISNIK 
1. redne seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna dne,     24. 9. 2024, ob 17. uri 

 
Prisotni so bili: Andrej Javornik, Adriana Ibrahimi, Klemen Medved, Miha Balek, Katja Kramer, Sara 
Smodej, Darja Flis, Ana Ocvirk, Sandi Kremenović, Maja Vedel, Urška Kos, Tatjana Bačovnik, Tina 
Lavrinc, Tanja Šibanc, Melita Čeh, Melita Vrečko Šimunič, Marjanca Dobovičnik, Gorazd Špegel, 
Petra Podpečan. 
 Originalna tabela prisotnosti je sestavni del zapisnika. 

Ostali prisotni so bili: Irena Delčnjak Smrečnik, ravnatelj, Gašper Žagar, vodja vrtca, zapisnikar. 

 
Ravnateljica navzoče pozdravi, se zahvali za udeležbo, ugotovi sklepčnost in predstavi dnevni red: 

1. Konstituiranje SVETA STARŠEV JVIZ OŠ Dobrna, izvolitev predsednika in namestnika 
2. Potrditev zapisnika 3. redne seje in pregled sklepov. 
3. Poročilo o delu JVIZ OŠ Dobrna v šolskem letu 2023/2024. 
4. Letni delovni načrt JVIZ OŠ Dobrna za šolsko leto 2024/2025. 
5. Pobude in vprašanja 
6. Razno 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno, z 19 glasovi sprejet. 
 

K točki 1. Konstituiranje SVETA STARŠEV JVIZ OŠ Dobrna, izvolitev predsednika. 

Ravnateljica predstavi postopek izvolitve predsednika sveta staršev. Pozove starše, da glasujejo o 
načinu (javno/tajno) izvolitve. 

SKLEP 1RS1a: Svet staršev je na 1. redni seji Sveta staršev v šolskem letu 2024/2025, dne 24. 9. 

2024, soglasno sprejel sklep, da bodo potekale volitve za predsednico sveta staršev JAVNO.  

 potrdil                                          gospo Melito Čeh za predsednico Sveta staršev. 

Starši predlagajo gospo Melito Čeh in gospo Urško Kos. Gospa Urška Kos kandidature ni sprejela. 
Člani so soglasno potrdili gospo Melito Čeh za predsednico Sveta staršev, ki se zahvali za izkazano 
zaupanje.  

SKLEP 1RS1b: Svet staršev je na 1. redni seji Sveta staršev v šolskem letu 2024/2025, dne 24. 9. 

2024, izvolil               Melito Čeh za predsednico Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna. 

 
 
K točki 2. Potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024. 

Razprave ni. 

Člani soglasno, z 19 glasovi potrdijo zapisnik. 
 

SKLEP 1RS2: Svet staršev je na 1. redni seji Sveta staršev v šolskem letu 2024/2025, dne 24. 9. 

2024, potrdil                                         zapisnik 3. redne seje Sveta staršev. 
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K točki 3. Poročilo o delu JVIZ OŠ Dobrna 

Poročilo o delu vrtca v šol. letu 2023/2024 je predstavil g. Žagar Gašper in na kratko povzel 

poročilo, ki so ga predstavniki staršev predhodno že prebrali iz gradiva za sejo. Izpostavil je, da je bila 

večina zastavljenih aktivnosti izvedena, cilji realizirani. Povzel je poletne oblike dela, vrtec v naravi. 

Poročilo je priloženo zapisniku. 

Poročilo o delu šole v šol. letu 2023/2024 je predstavila ga. Irena Delčnjak Smrečnik in na kratko 
povzela poročilo, ki so ga predstavniki staršev predhodno že prebrali iz gradiva za sejo. 

Izpostavila je dosežke NPZ, tekmovanja v znanju in poudarila, da smo nanje zelo ponosni. 

Poročilo je priloženo zapisniku. 

Razprave ni. 

Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna je z 19 glasovi ZA sprejel: 
 

SKLEP 3RS3: Svet staršev je na 1. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 24. 9. 2024 sprejel 

Poročilo o delu v Vrtcu Dobrna in Poročilo o delu v OŠ Dobrna v šolskem letu 2023/2024 . 

  
 

K točki 4. Letni delovni načrt JVIZ OŠ Dobrna za šolsko leto 2024/2025. 

Vodja vrtca Dobrna g. Gašper Žagar je predstavil LDN vrtca za šolsko leto 2024/2025. Predstavil je 
letošnjo prednostno nalogo in na kratko povzel projekt, v katerega je vrtec v tem šolskem letu vključen 
– Kulturna dediščina Dobrne.  

LDN vrtca za šolsko leto 2024/2025 je priložen zapisniku. 

Ravnateljica OŠ Dobrna gospa Irena Delčnjak Smrečnik je predstavila LDN OŠ Dobrna za šolsko leto 
2024/2025.  

LDN vrtca za šolsko leto 2024/2025 je priložen zapisniku. 

Ravnateljica se je javno obrnila na starše s prošnjo do nekega odnosa do javnih površin, da bomo 
ohranili čisto, varno in zdravo okolje za naše otroke. Izpostavila je, da se srečujemo z zelo pogostim 
onesnaževanjem. Gospa Darja Flis pove, da so tudi starši to že opazili in izpostavili. Gospa Melita Čeh 
opozori starše, naj se vsak s svojim otrokom dogovori in ga opozori, kaj je prav in kaj ni dopustno. 
Gospod Gorazd Špegel postavi vprašanje, kaj počnejo Eko patrulje in ravnateljica mu odgovori, da je v 
vsakem tednu en oddelek zadolžen za čistočo okolice ter da to izvajajo izven pouka.  

Starši se strinjajo, da so na tem področju potrebni premiki. Podani so predlogi, da je potrebno narediti 
smetnjake, ki bodo delovali motivacijsko, manjkajo table, ki bi s pozitivnimi besedili spodbujale ljudi k 
čistoči. Predlagana je vključenost otrok in ustanoviteljev. Predlaga se, da se z natečajem spodbudi 
mlade k soustvarjanju, kako bi eko otok na igrišču izgledal. Dogovorili smo se, da bomo oblikovali 
delovne skupine za zaščito površin z vodjo, Gorazdom Špeglom.    

Ravnateljica je izpostavila, da se v zadnjem času srečujemo s porastom ciljnega izostajanja od pouka v 
času zgoščenega ocenjevanja. Smo v iskanju idej, kako to omejiti, kako k temu pristopati. Apelirala je na 
starše, da vzamejo to kot izziv, kako to omejiti.  

Poudarila je, da si naš zavod v ospredje postavlja delovne navade otrok in učencev, da bodo lahko 
uspešno krepili vztrajnost in doslednost pri svojem delu. Na tem mestu je prosila starše za podporo, saj 
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nam je na prvem mestu to, da želimo priti otrokom na(s)proti, da jim želimo pomagati. Otroci imajo 
radi red, meje, jasna pravila.  

Opažamo, da otroci zelo pogosto uporabljajo žvečilne gumije. Le ti ne sodijo v šolski prostor. Otroke 
opozorimo dvakrat, ob tretjem opozorilu pa bodo počistili vse mize v matičnih učilnicah s strgalom. 
Starše na tem mestu prosimo za zaupanje in podporo.  

Ponovno je izpostavila uporabo zaslonov in predstavila rezultate ankete, ki smo jo izvedli. Uporabo 
naprav zelo težko nadzorujemo. Trudimo se, da otroke umaknemo stran od mobitelov in jim 
omogočimo, da bodo krepili socialni razvoj. Poudarila je, da so na OŠ Dobrna mobiteli prepovedani. To 
v praksi pomeni, da so naprave shranjene v omaricah oz. v torbah (ter ugasnjene). Razumemo, da 
mnogi otroci morajo biti dosegljivi pred ali po pouku s strani staršev. V kolkor pride do odvzema 
naprave (po prvem opozorilu), lahko starši napravo dvignejo v tajništvu, šele po končanem pouku.  

LDN šole za šolsko leto 2024/2025 je priložen zapisniku. 

 

Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna je z 19 glasovi ZA sprejel: 
 

SKLEP 3RS5: Svet staršev je na 1. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 24. 9. 2024 potrdil 

Letni delovni načrt JVIZ OŠ Dobrna za šolsko leto 2024/2025. 

K točki 5. Pobude in vprašanja 

Gospa Urška Kos pohvali delo gospe ravnateljice in pogum, da se v ključnih trenutkih izpostavi. 

Na kar poda ravnateljica odgovor, da je vedno delovala v tej smeri, da so bili otroci zanjo 

zmeraj na prvem mestu, prav tako pa skupnost.   

Podan je bil predlog s strani gospe Darje Flis, da ob koncu šolskega leta učenci v matičnih 

učilnicah očistijo žvečilnih gumijev (ne glede na opažene kršitve).  

Gospa Petra Podpečan poda vprašanje, zakaj bo ekskurzija na Koroško 2- in ne 3-dnevna. 

Ravnateljica odgovarja, da program ostaja po vsebini še vedno enak – učenci prespijo eno noč 

in imajo dva intenzivna dneva spoznavanj in doživetij. To obdobje (maj/junij) je tudi finančno 

precej obremenjujoče in vsak dan ekskurzije pomeni tudi povišanje stroškov.   

Gospa Katja Kramer vpraša, če se sme otroke pošpricati z repelenti proti klopom. Gospod 

Gašper Žagar odgovori, da je uporaba repelentov avtonomija vsakega vzgojitelja. Poslali smo 

poizvedbo na NIJZ, ki je podal odgovor, da gre pri uporabi za priporočila in da ni zakona, ki bi 

izrecno prepovedoval uporabo repelentov v vrtcih, predlagajo pa, da pripravimo soglasja, ki jih 

starši podpišejo, če se s tem strinjajo. Starši lahko prinesejo skupni repelent, kdor želi 

uporabljati svojega, se to zabeleži na soglasju.  

Gospa Maja Verdel je povedala, da smo imeli pred časom Covid-a v avli vrtca na voljo izposojo 

knjig – »Naša mala knjižnica«, kjer je bila mogoča izmenjava knjig. Predlaga, da to zopet 

uvedemo. Ljudje so prinašali knjige tako za odrasle kot otroke. Vodja vrtca je predlog sprejel in 

odgovoril, da bo razmislil v to smer in se potrudil, da »Naša mala knjižnica« v vrtcu nekoč 

ponovno zaživi.  

Gospod Andrej Javornik je vprašal, zakaj se šola ne odklepa prej. Ravnateljica mu pove, da se 

ob 6.50 odklene glavni vhod, stranski vhod pa je odprt od 6.10. Zanimalo ga je tudi, kako je z 
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varnostjo ob cesti, ki vodi proti Guteneku in zakaj ni javne razsvetljave. Ravnateljica odgovori, 

da same poti ne pozna dobro in je to vprašanje primerneje nasloviti na občino oz. na komisijo, 

ki o tem presoja. Gospa Melita Čeh doda, da bi bilo potrebno, da občina poskrbi za to, da bodo 

javne ceste razsvetljene, predvsem z vidika varnosti. Gospod Sandi Kremenovič razloži, da je 

varnost določena s treh faktorjev: pretok vozil, število nesreč, število smrtnih žrtev, na podlagi 

katerih komisija določa ukrepe – ureditev pločnikov, dodatne razsvetljave. 

Ravnateljica podaja na razpravo vprašanje, ki zadeva enega izmed 9. razredov, ki imajo ob 

sredah 4. šolsko uro prosto, s 5. šolsko uro pa se pouk nadaljuje. Zapolnili smo jo z 

organiziranim Rap gibanjem, saj učenci, ki nadaljujejo pouk, šole ne smejo zapuščati. Predlaga 

se, da otroci obiskujejo organizirano dejavnost in se ne poslužujejo uporabe soglasij za 

vmesne izhode. Gorazd Špegel izpostavi, da ne vidi razloga, da bi v tem primeru devetošolci 

zapuščali šolski prostor. 

Predsednica Sveta staršev gospa Melita Čeh je zaključila sejo in se zahvalila vsem za čas, 

vprašanja, pobude.  

Naslednja (izredna) seja bo 14. 11. 2024. 

 
 
 
Dobrna, 24. 9. 2024 
 

 
Zapisal: Predsednica Sveta staršev: 

Gašper Žagar Čeh Melita 

 

 

 
 
 


